
 

 

 

Rinkeby - Kista sdf Protokoll 

Sida 1 (4) 

2018-02-17 

 

Avdelning äldre, 

funktionsnedsättning och 

socialpsykiatri 

Rinkeby - Kista sdf 

Socialtjänst - Vuxna, staben 

 

Borgarfjordsgatan 14 

Box 7049 

164 07 Kista 

stockholm.se 

 

Protokoll  2018-02-14 

Nämndens råd för funktionshinderfrågor 

Närvarande Ledamöter: 

Karin Lansky, FUB, ordförande 

Pia Olsson, RSMH, vice ordförande 

Göran Gustavsson, SRF 

Nan Berntsson, DHR 

Abraam Lazanidis, HSO/R 

 

Tjänstemän: 

Aila Laukkonen, tf avdelningschef  

Annika Ekengren, sekreterare 

Mats Grönvik, parkingenjör kansliavdelningen 

 

 

 

 

 

 

 

Sekreterare 

 

______________________________________________

__ 

Datum för justering 

Justeras: 8/3 2018 

 

 

______________________________________________

______ 

Karin Lansky, FUB, ordförande 

 

______________________________________________

______ 

Pia Olsson, RSMH, vice ordförande 



 

 

 

 Sid 4(4) 

 

Nämndens råd för funktionshinderfrågor 

 

 

 

 

§ 1 Sammanträdets öppnande 

Ordförande Karin Lansky hälsade alla välkomna till 

sammanträdet. 

 

§ 2 Anmälan av föregående protokoll  

Föregående protokoll godkändes och lades till 

handlingarna 

 

§ 3 Fastställande av dagordning 

Dagordning godkändes 

 

§ 4. Val av justerare och dag för justering   

Till justerare utsågs Karin Lansky och Pia Olsson. 

Protokollet justeras elektroniskt och undertecknas vid 

nästa sammanträde den 8/3 2018. 

 

§ 5. Förvaltningsinformation 

a) Aila informerar: Nya avdelningschefen Ingrid 

Brännström har börjat sin tjänst på halvtid. Från april 

kommer hon att arbeta heltid i förvaltningen. 

Förmodligen kommer hon att närvara vid 

pensionärsrådets nästa sammanträde. Aila slutar sin 

tjänst som t.f. avdelningschef den 16/3. 

  

En enhetschef för halva utförardelen inom 

äldreomsorg i kommunens regi är anställd och börjar 

arbeta i april. Hon heter Tina Cederblad och kommer 

att ansvara för hemtjänst, dagverksamhet, sociala 

mötesplatser för seniorer samt aktivitetscentren. 

Hossein Ahmadian kommer att ansvara för vård- och 

omsorgsboendena i kommunens regi samt Kista 

servicehus. 

 

Fråga från Nan om hur biståndshandläggarna inom 

äldreomsorgen fördelar ärendena. Varför finns inte 

begreppet huvudhandläggare längre. 

 

Aila beskriver organisationen inom beställarenheten 

för äldre. Alla ärende har en huvudhandläggare 
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utifrån vilken dag i månaden man är född.  

Huvudhandläggaren gör nyprövningar hos personer 

där beslutet går ut och ny ansökan ska göras samt 

sköter administrationen runt ärendet.. Men 

handläggarna är också uppdelade i ett rullande 

schema som mottagare och uppföljare. Mottagaren 

handlägger alla nya ärenden som inkommer. 

Organisationen tillkom som ett sätt att fördela 

arbetsbelastningen samt skapa en transparant enhet 

där bedömningarna blir så lika som möjligt. 

 

 

b) Rådet besöks av Mats Grönvik, landskapsingenjör 

som arbetar i förvaltningen. Mats bokar två 

tillgänglighetsvandringar med rådet. Den 16/3 görs en 

vandring i Kista centrum. Då kommer även två 

ledamöter från pensionärsrådet att gå med. Båda råden 

har framfört mycket synpunkter på tillgängligheten i 

Kista centrum. Även Jan Stenbecks torg behöver gås 

igenom. 

 

Den 13/4 gör rådet en vandring i Porkalaparken, en 

nyligen ombyggd park i Akalla. 

 

Abraam tar i sammanhanget upp en fråga om det går 

att göra någonting åt att det samlas mycket vatten och 

is runt parkvägar vid Igelbäcken som försvårar 

framkomligheten. Mats säger att då Igelbäcken är ett 

skyddat vattendrag går det inte att göra så mycket. 

Man får helt enkelt försöka undvika de vägarna och 

välja andra. 

 

Nan tar upp att det är ett problem att när potthålen 

fylls igen på vägarna så uppstår en liten kulle istället 

vilket också försvårar för personer i rullstol. Mats 

uppmanar rådet att vid dylika synpunkter använda 

synpunktsappen. Det är Trafikkontoret som ansvarar 

för Järvafältet. 

 

§ 6. Ärenden till nästa nämndsammanträde 

Inget speciellt togs upp eller kommenterades.  
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§ 7. Information och dialog 

 Rådet får besök av Annika Björklund t.f. avdelningschef 

för förskolan samt enhetschef för Bibas, barn i behov av 

särskilt stöd. 

Annika är inbjuden för att berätta om tillgänglighet inom 

förskolan. 

Meningen är att alla barn även barn med olika 

funktionsnedsättningar ska kunna gå i vanlig förskola om 

föräldrarna så önskar. Verksamheten ska anpassas utifrån 

barnens behov. Det kan handla om mindre barngrupper 

eller/och högre personaltäthet. Tanken är att all personal ska 

vara insatta i barnens behov och därför är det ingen särskild 

resurs tillsatt för ett enskilt barn. Om föräldrarna önskar så 

finns i staden ett fåtal specialavdelningar för barn med 

funktionsnedsättningar. Ett problem kan då vara att barnet 

måste åka för att komma till sin förskola och det är inte 

alltid självklart att barnen beviljas färdtjänst. Det finns en 

specialavdelning i Rinkeby som har kapacitet att ta emot 5-

6 barn. Just nu är 3 barn inskrivna där.. 

Specialpedagoger finns att tillgå på varje förskoleenhet. 

Dessa ska vara en resurs för hela verksamheten. Alla barn 

med särskilda behov ska ha en handlingsplan som följs upp 

årligen. Ett samarbete med landstinget pågår runt barnen.  

 

Rådet var mycket nöjda med den information de fick om 

förskoleverksamheten. 

 

§ 8. Nästa sammanträde 

Nästa möte är den 8 mars 2018 kl. 14-16 i Järvasalen, 

Borgarfjordsgatan 14, Kista. Mellan 14-15 kommer rådet 

tillsammans med pensionärsrådet få information från 

valnämnden. 

 

§ 9. Avslutning 

Ordföranden avslutar mötet. 

   

   

   
 


